Week 4: Examine the dating methods for young ages of the earth (2). Assignment 4: Write a summary of lecture notes.


 What's Wrong with this Picture?
   Im Steinkohlenwald,  Bölsche, Wilhelm, 1906 and later editions.

What if  “mainstream” geologists took a wrong turn 180 (or so) years ago with 
regard to their interpretation of the Worldwide physical evidences for a World 
Wide Flood and the Age of the Earth (and thereafter assumed they were on the 
right road)?  
What if at various locations around the world (either in or near coal seams) many 
thousands of trees have been found that are buried either upright, oblique or prostrate
 with regard to the surrounding strata  -- quite often  -- with their roots missing? 
Why is this little known fact ignored, or minimized by secular (old earth) geologists?  
Why is the one fossil tree with roots and rootlets (that is very 
questionably "rooted" in place of growth) more important to evolutionists than 
the other 49 that are missing most (if not all) of their roots and rootlets?
Wouldn't this also mean that (most likely) NONE of these trees grew in the 
places where they are now buried, and that the entire Geological Time Chart  
(with all of its Great Time Periods)  
(very likely)  
has nothing at all to do with long periods of time, but rather is 
simply evidence for different stages of a Single Eustatic Event?
Why is the popular theory of coal formation, that is still taught as if it were 
a fact, central to how the earth came to be thought of as "Billions of Years" old?
What if coal seams could be (and have been) dated by Carbon 14: meaning 
that all coals (no matter how far below the surface) "date" to less than 
50,000 years old? 
What if there is strong physical evidence that a 
Worldwide Flood   
took place in the not-too-distant past?
What if hundreds of civilizations had very similar "Legends" of a Worldwide Flood?
And then there is the Problem of Out of Order Fossils: a problem that... 
  doesn't seem to be going away. 
See Also: Human Remains All Throughout the Geologic Column
 (下面中文使用谷歌翻译。需要修正和编辑。)
如果“主流”地质学家了180（左右）年又与前一个错误 
对于他们的全球物证诠释世界 
大洪水和地球的年龄（假设，此后他们在被 
正确的道路）？ 

如果在世界各地的不同地点（无论是在或接近煤层）很多 
成千上万的树木被发现埋要么直立，倾斜或匍匐 
 失踪的根源 - 关于周围地层 - 相当频繁？ 

为什么这是鲜为人知的事实被忽略，或受世俗（旧土）地质学家减至最低？ 

为什么同一个根，根的树化石（这是非常 
questionably“根”在增长的地方），更重要的进化论者比 
其他49人失踪大部分（如果不是全部）的根和根的？ 

难道不是这也意味着，（最有可能的）这些树的生长无 
他们现在的地方埋葬，整个地质时间图表 
（与它的大时段全部） 
（非常可能） 
已在所有无关的很长一段时间，而是 
简单的单证据海平面事件的不同阶段？ 

为什么煤的形成流行的理论，即如果它仍然被教导 
一个事实，贯彻到怎样来到地球被认为是“数十亿”老？ 

如果煤层可以（并且已经）由碳14月：意义 
所有的煤（无论多么远低于表面）“日期”小于 
5万年老呢？ 

如果有一个强有力的实物证据 
全球洪水 
发生在不太遥远的过去呢？ 

如果文明的数百人非常类似的“传奇”的全球范围的洪水？ 

再有就是秩序化石超时问题：一个问题... 
  似乎没有要离开的。 
另见：所有遗体在整个地质列 

 
Continental Drift and the Age of the Earth 
Part Two of a Five-Part Series on The Age of the Earth.
Randy S. Berg

The theory of Continental Drift is also one of the primary lines of reasoning by popular science publications and the "scientific establishment" (of believers) to promote an old earth. The theory goes like this: 
Since it appears that the East coasts of North and South America would fit together with the coasts of Africa and Europe, perhaps they once did. And if they were at one time joined together, then (so we are told) it must have taken millions of years for them to separate: 200 million years for North America and Europe, and about 20 million for South America and Africa.  Few realize it but the 200 million year figure was arrived at (not by direct measurements but) by radiometric dating of ocean bottom rocks.  In other words, since the oldest date for ocean bottom rocks is 200 million years, then this must be the length of time that it took for the continents to separate (or at least the North American part).  So if we take the distance between any given point from the East Coast of North America to its corresponding midway point along the Mid-Atlantic Ridge (half-way point to Europe), this gives us the distance that the Continents have traveled.  Then we simply divide this distance by our 200 million year "date" to arrive at the (assumed) amount that the Continents are still traveling each year, or so the theory goes.  The figure is around five feet per century or 0.6 inches per year. 
Although there are a number of problems with the continental drift theory itself (see Links below), there is also compelling evidence that the continents have split apart.  This is supported primarily by:
1. The puzzle-like fit between the North and South American coastlines and those of Europe and Africa.
2. The location of the Mid-Atlantic ridge itself.
3. The discovery that similar rock formations and mineral deposits match up along these two coastlines.
Since we have never witnessed rapid movements of huge landmasses over the surface of the earth, many think that it must have taken many millions of years for the continents to separate. They base this on present day earthquakes and radiometric dating of ocean bottom (igneous) rocks. 
Since present day earthquakes only move adjoining faults from one to five inches per year (on average), it is assumed that this must have been the case throughout the earth's past. This assumption would be reasonable except for two things:
1. There is little, if any, proof that earthquake faults are the same as ocean-bottom spreading, and
2. There is very little, if any, scientific evidence that the Mid-Atlantic Ridge is still spreading.1
For these reasons it is difficult, if not impossible, to estimate how long it took for the continents to separate. In other words, this "clock" is invalid simply because the 200 million-year "age" of the Atlantic ocean is not based upon any measurable movement at the Mid-Atlantic Ridge, but rather upon the (assumed accuracy of) radiometric dating of ocean bottom rocks. 2  
1. Radiometric Dating of Ocean Bottom Sediments
When one gets beyond the dogmatic parroting of popular (i.e. evolutionary) "science" publications, it becomes increasingly clear that virtually all radiometric dating methods are highly questionable and subjective.  However, the dating of ocean bottom sediments by radiometric methods is even more questionable.  Perhaps the simplest way to illustrate this is by looking at  Table 1  of  Radiometric dating. 3  In it there are three different dates given for the same eruption at Mt. Kilauea on the island of Hawaii.  
Because this volcano produced lava flows that went into the ocean, it provided an excellent opportunity to take samples from the same flow at various depths beneath the ocean's surface. This allowed scientists to see whether or not there was any relationship between the radiometric "age" of the sample versus the depth at which the sample was collected.  By doing this it was discovered that there is a relationship between the radiometric "age" (vs. true age) and the ocean depth at which the sample was collected.  This means that the 200 million-year date for the oldest ocean bottom rocks is virtually meaningless. 4

If we assume that the continents did at one time form a solid land-mass, and if they have separated from the Mid-Atlantic ridge, then how long did it take for this to occur? 
The answer to this question cannot be "proven" in a scientific sense because we can't go back in time to observe the splitting up of the continents. And since it has not been proven that the continents are still separating at the Mid-Atlantic Ridge it is impossible to know how long it took.
So How Long did it Take?
Since many creationists (both scientists and non-scientists) claim that the earth is less than 10,000 years old, the question that needs to be addressed is whether or not there is any evidence to suggest that this event took place rapidly within the recent past.  For those who accept that the Bible is accurate, both historically and otherwise,  the answer is simple since it tells us plainly that the earth was divided in one man's lifetime.  For example, Genesis 10:25 tells us that:
"And two sons were born to Eber; the name of the one was Peleg, for in his days the earth was divided..."  NASB
Some have said that this verse only applies to the spreading out of mankind from the Tower of Babel.  This is certainly a possibility; however, it is also possible that it is talking about the literal break-up of the "earth" itself.  
For those who don't believe the Bible the answer becomes more difficult to "prove." However, there still is evidence that the continents moved quite rapidly within a few hundred years after massive amounts of sediments were laid down. Lets look at some of this evidence.
2. Distorted Layers 
Massive layers of sedimentary rock in many parts of the world have been severely distorted (i.e. bent out of shape), yet they display little, if any, cracking or breaking. 5,6  In other words these rocks appear to have been bent before they had time to harden.  Even the crystalline structure displays little, if any, stretching of the individual sand grains -- thus strongly implying that they were bent while the sediments were still wet, and before they had time to harden.  And since this hardening would only take from perhaps one hundred to a thousand years, this strongly implies that something caused these massive sedimentary rock layers to become bent within a relatively short time after being laid down. This also implies that the layers themselves were deposited rather rapidly (i.e. virtually all at once) and that some massive event--such as the moving of the continents -- caused them to be uplifted and bent.
3. Polystrate Fossils  
In many parts of the world tree stumps have been found imbedded in vertical position running through multiple layers of strata.  Such facts indicate that these trees were buried catastrophically (i.e. rapidly) before they had time to decay.  In Nova Scotia, for instance, at a place called Joggins,7  tree stumps are imbedded vertically and randomly throughout approximately 2,500 feet of layered sedimentary strata.  In some cases they are more than 20 feet long. 8,9  For more on this see the  Polystrate Fossil section of  Scientific Evidence for a Worldwide Flood.  For a more detailed discussion see:  The "Fossil Forests" of Nova Scotia.  Numerous Links to other sites are provided both in the text and at the end of the these documents. 
4. Clastic Dikes
According to Roth, "a clastic dike is a cross cutting body of sedimentary material which has been intruded into a foreign rock mass."  10
"These dikes... (may) penetrate horizontal sedimentary strata (or) they may occur... in igneous and metamorphic rocks. The process of formation of a clastic dike is analogous to wet sand oozing up between ones toes, but on a much larger scale."  10
Clastic dikes present a problem to the "millions of years" mindset of evolution in that "millions of years" older sediments (that should have been rock-hard for "millions of years") are found intruding up into overlying younger ones while still in a plastic state.  This presents a profound and puzzling question:
What took these older sediments so long to become hard?
One would think that 80--400million years would be more than enough time to turn massive sand-laden sediments into sandstone, 10,11,12 yet these were still in a wet and plastic state when an earth movement caused them to be forced up into "younger" sediments.  Such things place serious strain on the evolutionary method of "dating" rock formations.  They also provide us with strong evidence that massive amounts of sediments were laid down rapidly, and suggest that the Earth isn't very old at all.
5. Unpetrified Tree Trunks
On Axel Heiberg and Ellesmere Islands, in Northern Canada, numerous large tree stumps and fallen tree trunks have been found at or just below the earth's surface. 13,14,15,16 What is so strange about this is that today the only type of vegetation that grows in this area are small plants and shrubs.  14
How did these trees get there? And more importantly, when did they get there?
Evolutionists claim that these trees are leftover remnants of numerous forests which inhabited this area 45-60 million years ago; 14  however, the scientific data seems to suggest otherwise.  For instance, these trees are not petrified  13,14,15,16  --  meaning that the wood can be sawed and burned.  In addition, pine cones, pine needles, and leaves are also  preserved in the sandy silt-like soil.14,15 Another clue to this puzzle is that the roots of these trees are not preserved. 13,14,15  This strongly suggests that they were missing when the trees were deposited, and that the trees themselves were uprooted by a catastrophic event similar to what happened to the trees at Mt. St. Helens during its 1980 eruption. And although the trees on these two islands are frozen for most of the year, each summer the snow melts and for several months the temperature reaches into the 70 degree F. range.  I mention this because warm temperatures allow decomposition to take place much more rapidly.  Taken together, the evidence suggests that these trees were uprooted via a major catastrophe and transported by water and buried at different depths -- (most likely) within the past 5-10,000 years -- otherwise they would have decayed long ago.
6. Magnetic Evidence on the Ocean Floor
Another piece of evidence to the continental drift puzzle is the existence of magnetic imprints in ocean bottom rocks on both sides of the Mid-Atlantic ridges. These suggest that the earth's magnetic field may have oscillated back and forth many times when the continents were spreading apart. This evidence was collected by towing magnetometers along the ocean bottom and by drilling holes into the rocks at regular intervals away from the ocean ridges. The data shows that the reversals were randomly distributed both horizontally along and vertically down these rock holes. This finding was unexpected and implies that whatever mechanism caused the continents to split was much more complex than old earth models had predicted.17,18,19,20,21 
Dr. Kurt Wise goes into more detail on this in a recent book on the age of the Earth.  Dr. Wise also shows how the actual evidence supports a Catastrophic (rapid) Plate Tectonics model better than a Conventional (slow) one.  A portion is quoted below:
"If, however, both Baumgardner and Humphreys are right, new ocean floor was being created during the Flood at miles per hour with reversals occurring every couple of weeks.  And it's likely that there were always pockets of the ocean floor that stayed hot well into the next reversal period.  The young-age creationist would then predict that the entire ocean floor should be magnetically mottled, with adjacent pockets throughout the basalt having opposite magnetic orientations.  Such mottling does seem to exist in every one of the hundreds of cores made in the basalts of the ocean floor.  This is consistent with young-age creation theory and contrary to alternative theories."22  Emphasis in text.
See also: The 'Principle of Least Astonishment', by Andrew Snelling -- to learn more on how fast the field could flip-flop (based on actual measurements of course).

7. The San Andreas Fault 
The evidence seems to suggest that the plates along San Andreas Fault have only been moving for a few thousand years at most.  This can be observed by looking at a map of the San Andreas fault area, near  Point Reyes, California.  For even though the fault runs directly through two peninsulas (Sand Point and Toms Point), neither of them appear offset at all.  23  Furthermore, since these plates (presently) move at the rate of one to two inches per year, if we assume that this has been going on for (only) the past 10,000 years, then these two peninsulas should be offset by more than 1/4 mile.  However we don't observe even the slightest offset of these peninsulas on the map.  
Some have suggested that this is because of the types of sediments along this portion of the coast, and that they would be worn down as they were beaten up by the waves; if this were the case then it would still only apply to the Northern (or upper left side) portions, but not to the lower Southern (lower left side) portions.  In other words, the bottom portions should still be offset.  This strongly suggests that the San Andreas fault is quite young (probably less than 5,000 years old).  It also is an indication that the continents themselves are young as well.  The diagram below illustrates this point.





8. Gradual Decrease in Volcanic Activity after the Flood:
Another indication that a whole lot of the earth's crustal rocks were buried during the Flood, and sank into the earth's mantle is the simple fact that over the past several thousand years, volcanic activity has markedly decreased.  In other words, as the crustal rocks that rapidly sank into the earth's mantle melted over the next several millennia, large amounts of that molten rock rose back up to the earth's surface, thus explaining why volcanoes of the past deposited much larger amounts of magma and ash than those in recent history.  Dr. Kurt Wise goes into much more detail on this point in his book Faith, Form and Time.  A small portion of what he says is recorded below:
"As the Flood-buried rocks and slabs were heated by the mantle, less and less magma was generated, and volcanoes would be expected to decrease in size and frequency through time.  Since post-Flood tectonics would not be expected to bury much new andesite, the most explosive volcanoes would gradually disappear.  This provides an explanation for the gradual disappearance of rhyolitic volcanoes in the Tertiary and the decrease in size and frequency of volcanoes in general to the present 3 --- neither of which is explained by alternate theories of earth history." 24
Conclusion: 
In spite of what we have been told by the mass media and "science" publications, there is no strong evidence (much less proof) that the continents have been drifting apart for millions of years, and in fact, the evidence suggests that they split up quite rapidly.  There is also no strong evidence that plate movements today could have produced the massive amount of Continental spreading that likely took place during the Flood along the Mid-Atlantic Ridge.  For such massive plate movements were likely triggered by a large asteroid that hit the earth.  It is also doubtful that what caused the continents to separate along the  Mid-Atlantic Ridge 25 is still occurring today.  And although plate movements still occur, resulting in earthquakes, the evidence seems to suggest that such minor plate movements have only been taking place for the past several thousand years.  
(下面中文使用谷歌翻译。需要修正和编辑。)
大陆漂移和地球的年龄 
第二部分关于地球的年龄五部分组成的系列。 
兰迪学伯格

大陆漂移理论的推理也是由科普刊物和“科学机构”（信徒），以促进旧地球的主要线路之一。该理论是这样的： 

因为它似乎是北美和南美东海岸将配合非洲和欧洲的海岸一起，也许他们曾经。如果他们是在一个时间分别连在一起，然后（我们被告知）必须为他们采取了数百万年分开：北美和欧洲2亿年，约20万南美洲和非洲。很少有人意识到它，但2亿年的数字乃（但不直接测量）的辐射海洋底部的岩石约会。换句话说，由于海洋底部的岩石最古老的日期是200亿年，那么这一定是它的时间长度为这次大陆分离（或至少是北美的一部分）。因此，如果我们采取的任何之间的北美东海岸给予指向其沿大西洋中脊（中途点到欧洲）相应的中点的距离，这使我们对大陆走过的距离。然后，我们只是分这由我们二万点零零零万年“约会”的距离到达（假设）对大陆的金额仍然每年行驶，或者理论上来说。这个数字大约是每世纪五英尺或每年0.6英寸。 

虽然有一些问题与大陆漂移学说本身（见下面的链接）的数量，也有令人信服的证据表明，大陆已裂开。这是支持主要通过： 

之间的北美和南美的海岸线以及欧洲和非洲的谜般的配合。 
对大西洋中脊本身的位置。 
这一发现，类似的岩层和矿藏匹配沿着这两条海岸线了。 
因为我们从来没有目睹了地球表面的巨大陆地快速运动，许多人认为它必须采取的大陆分开几百万。他们的基地，这对现今地震和海洋底部（火成岩）岩石约会辐射。 

由于地震至今只从一个至5年（平均）英寸毗邻的故障，这是假定这一定是整个地球的过去的情况。这个假设是合理的，除了两件事情： 

几乎没有，如果有的话，证明地震断层是作为海洋底部蔓延，同 
有非常少，如果有的话，科学的证据表明，大西洋中脊仍spreading.1 
基于这些原因，它是困难的，如果不是不可能的，估计多久的大陆分开了。换句话说，这个“时钟”是无效的，只是因为在200万年前“年龄”的大西洋海洋是不是基于任何在中大西洋海脊衡量的运动，而是后（假设的准确性）放射性测年海洋底部的岩石。 2 

海底沉积物辐射的约会 
当一个人超越了流行（即进化）“科学”刊物获得教条人云亦云，它变得越来越明显，几乎所有的放射性测年法是非常可疑的和主观的。然而，由海底沉积物放射性测年方法更值得商榷。也许最简单的方式来说明这个辐射在表1看约会。 3在它存在着同样的山喷发给予三种不同的日期。夏威夷的基拉韦厄火山岛。 

由于这座火山熔岩流，生产到海洋去，它提供了一个极好的机会，可以从不同深度下的海洋表面流样品相同。这使科学家们看看是否有任何放射性之间的“年龄”的对比，在该样本收集的样本深度的关系。这样做，人们发现有辐射之间的“年龄”的关系（与真实年龄）和海洋深度的抽血。这意味着，在200万年前的最古老的海底岩石的日期是毫无意义。 4 

如果我们假设大陆没有在同一时间形成一个坚实的土地质量，如果他们有分开的中大西洋海脊，然后花了多长时间就出现这种情况？ 

对这个问题的答案不能“证明”的科学意义，因为我们不能让时光倒流遵守本大陆的分裂。而且，由于它没有被证明，大陆仍然在中大西洋海脊分离是不可能知道过了多长时间。 

所以花了多长时间？ 
由于（科学家和非科学家）许多创声称地球少10000岁，问题是需要解决的是，是否有任何证据表明，这一事件发生在最近的过去发生rapidly。对于那些谁接受圣经是准确的，从历史和其他方面的答案很简单，因为它清楚地告诉我们，地球是一个人的一生划分。例如，创世记10:25告诉我们： 

“和两个儿子出生的希伯，在一个名字是法勒在他的天，地球是分散的，...” NASB 

有人说，这节经文只适用于人类的传播从巴别塔。这当然是一种可能性，但它也有可能是在谈论文字解体的“地球”本身。 

对于那些谁不相信圣经的答案变得更加难以“证明”。但是，仍然有证据表明，大陆提出在未来数百年较快沉积物后大量被解雇了。让我们看看一些这方面的证据。 

扭曲层 
大量的沉积岩层，在世界许多地方已被严重扭曲（即弯曲的形状出来），但它们显示很少，如果有的话，开裂或断裂。 5,6换句话说这些岩石似乎是弯曲的，才来得及变硬。即使是小晶体结构显示，如果有的话，拉伸个别沙粒 - 因此，他们强烈暗示，而弯曲的沉积物仍然湿了，以前他们有时间变硬。由于这一硬化或许只会从一百采取了一千多年，这强烈暗示的东西造成这些庞大的沉积岩层，成为一个相对短的时间内弯曲后放下。这也意味着，沉积层本身相当迅速（即几乎所有的一次），而一些大事件 - 如移动的大陆 - 令他们被抬升和弯曲。 

Polystrate化石 
在世界许多地方树桩已发现埋藏在地层的垂直位置，通过多层次运行。这些事实表明，这些树木被掩埋灾难性的（即快速）之前，他们有时间衰减。在新斯科舍省，例如，在一个叫Joggins的地方，7树桩是垂直和随机嵌入整个约2500英尺的分层沉积地层。在某些情况下，他们超过20英尺长。 8,9有关此看到全球范围的洪水Polystrate化石的科学证据科。如需更详细的讨论，见：新斯科舍“化石森林”。许多其它网站的链接提供了无论是在文字和在这些文件的末尾。 

碎屑堤防 
据罗斯，“一堤是一个跨碎屑沉积材料的切割机构，它已经为外资岩体侵入。” 10 

“这些堤防...（5月）的水平渗透沉积地层（或）它们可能发生在火成岩和变质岩...。碎屑对堤防的形成过程是类似的湿沙子渗出的脚趾之间，但在更大的规模。“ 10 

碎屑岩脉当前“几百万年”进化的心态一个问题，在这“数百万”老沉积物（这本来应该“数百万”坚硬的）被发现入侵成覆年轻的同时仍然在塑性状态。这带来了一个深刻而令人费解的问题： 

这些年纪较大的沉积物了什么事情这么长时间变硬？ 

人们也许会认为80 - 4亿年将有足够的时间更多地转化为砂岩，块状砂拉丹沉积物10,11,12但这些是在一个潮湿和塑性状态时，地球运动仍然使他们被迫注册进入“年轻”的沉积物。这种事放在了“约会”的岩层进化方法严重的压力。他们还提供了强有力的证据表明，大量的沉积物被解雇迅速下降，并提出，地球是不是很老的这一切。 

Unpetrified树干 
海博格在阿克塞尔和埃尔斯米尔岛，加拿大北部地区，许多大型树桩和树干已发现或略低于地球的表面。 13,14,15,16是什么使这个奇怪的是，今天唯一的植被类型，在这方面的增长是小植物和灌木。 14 

这些树是如何到达那里？而更重要的是，他们什么时候到达那里？ 

进化论者声称，这些树是吃剩的残余其中许多森林45-60万年前居住这方面，14，但是，科学数据似乎并非如此。例如，这些树不是僵化13,14,15,16 - 这意味着可锯木和焚烧。此外，松果，松针，树叶也都在粉砂状soil.14，15这个难题的另一个线索是，保留这些树的根是不保留。13,14,15这有力地表明，他们失踪时沉积的树木，而树木本身是由一个类似的灾难性事件发生了什么山树木被连根拔起。在其1980年的圣海伦斯火山喷发。尽管这两个岛屿上的树木是在一年的大部分冷冻，每年夏天的雪融化了几个月的温度将达到70度范围内楼。我提到这一点，因为温暖的气候让分解，更迅速地发生。两者合计，有证据表明，这些树木被连根拔起通过一场大灾难，运水和埋在不同深度 - （最有可能）在过去5-10,000年 - 否则，他们就会腐烂很久以前。 

磁证据洋底 
另一个证据的大陆漂移拼图是在海底岩石磁性印记对大西洋中脊两侧的存在。这些都表明，地球的磁场可能有振荡来回多次，当大陆的传播分开。这方面的证据收集由拖船沿磁力计和海洋底部的岩石上钻洞，定期从海洋山脊走。数据显示，反复进行随机分布沿水平方向和垂直方向上都写下这些岩石洞。这一调查结果是出人意料的，意味着什么机制导致大陆分裂为更复杂的比旧有predicted.17地球模型，18,19,20,21 

库尔特智者云博士在这个问题上对地球年龄的新书的更多细节。智博士也显示了实际证据支持了灾难性的（快速）板块构造模型比传统的（慢）更好。一个部分是引述如下： 

“但是，如果两个包姆加德纳和堪是正确的，新的海底被创建在洪水以每小时里程发生的每两个星期的逆转。而且很可能有始终是洋底口袋，留热井成未来逆转的时期。这位年轻的年龄创世然后预测，整个海洋斑驳的地板应与邻近的磁口袋，整个有相反的磁场方向玄武岩。这种斑点似乎存在于每一个在核心的数百人之一在海底的玄武岩。这是符合年轻时代的创作理论和违背替代理论。“ 22文本的重点。 

另见：由安德鲁斯内灵的，'最小惊讶原则' - 学习如何快速输入字段可以触发器（当然在实际测量的基础上）更多。 

圣安德烈亚斯断层 
这些证据似乎表明，沿圣安德烈斯断层的板块只有了数千年来移动最多。这可以在观察的圣安德烈亚斯断层区域的地图近点雷耶斯，加利福尼亚州，寻找。因为即使是直接通过故障运行两个半岛（沙点和汤姆斯点），他们似乎都不抵消的。23此外，由于这些板块（目前）将在一到每年两英寸的速度，如果我们假设这已经持续了（只）在过去1年，那么这两个半岛应该超过1抵消/ 4英里。不过，我们不遵守甚至在地图上丝毫这些半岛抵消。 

有人认为这是由于沿这片海滩的部分沉积物的类型，而且它们会被拖垮，因为他们被殴打的巨浪，如果是这样的情况，那么它将仍然只适用于北方（或左上侧）部分，而不是较低的南（左下侧）部分。换句话说，底部部分仍应予以抵销。这有力地表明，圣安德烈亚斯断层是很年轻（可能低于5000年）。这也是一个迹象表明，大陆本身也还年轻。下图说明了这一点。 





洪水过后逐渐减少火山活动： 
另一个是地球的地壳岩石一大堆人被埋在洪水，进入地球的地幔下沉迹象是简单的事实，在过去几千年来，火山活动明显减少。换句话说，由于可以迅速沉入地壳岩石地幔在未来几千年融化，该熔岩大量回升到地球表面，从而解释了为什么过去火山沉积岩浆更大数额及灰比最近这些历史。智者接着库尔特博士在他的书中信仰，形式和时间点的很多东西，更多的细节。他说一个什么样的一小部分记录如下： 

“由于洪水埋板是由岩石和地幔，越来越少岩浆加热生成，和火山预计将在规模和频率随时间减少。由于水灾后没有将构造埋葬了许多新安山岩，最具爆炸性的火山会逐渐消失。这提供了一般到目前的3 ---既不是由交替的理论解释，一为在第三流纹质火山逐渐消失，在规模减少和火山频解释地球的历史。“ 24 

结论： 
在我们一直通过大众媒体和“科学”刊物说，尽管没有有力的证据（更证明）表示，大陆已疏远了几百万，而事实上，有证据表明，他们分裂注册较快。也没有强有力的证据表明，板块运动今天可能产生大量的大陆蔓延的可能发生在沿大西洋中脊洪水的地方。对于这样大规模的板块运动有可能引发大的小行星击中地球。这也是值得怀疑的是什么引起的大陆分开沿大西洋中脊25今天仍然发生。尽管仍然存在板块运动，在地震造成的，这些证据似乎表明，这样的小板块运动只服用了过去几千年的地方。
The Declining Power of Post-Flood Volcanoes

by Steven A. Austin, Ph.D.

"He toucheth the hills, and they smoke" (Psalm 104:32).
Ask a geologist, "What is Yellowstone National Park?" and you are likely to get the answer, "Yellowstone is a gigantic, collapsed volcano." That is the new story now popular at the visitor center at the national park.1 The size and scale of the collapsed volcano are so huge that they prevented the earlier generation of geologists from properly appreciating the ancient explosions which formed Yellowstone's landscape. Aided by satellite photos and detailed geologic maps, a new generation of geologists has recently outlined an elliptical depression which is now interpreted as a caldera, the collapsed crater structure formed after an extremely explosive volcanic eruption. That colossal structure is 75 by 45 kilometers (47 by 28 miles), comprises one-third of the area of the national park, and is appropriately called Yellowstone Caldera. About 1,000 cubic kilometers (240 cubic miles) of rhyolite magma were explosively extruded to form the surrounding volcanic ash deposits.2 These deposits, called the Lava Creek Tuff in figure 1, are mute testimony of the extreme power of a volcanic explosion at Yellowstone.

Yellowstone Caldera is eclipsed by evidence of an even larger volcanic collapse structure at Yellowstone. That larger and older caldera, now largely obscured by later geologic process, extends from Island Park (eastern Idaho) eastward at least to central Yellowstone, more than 100 kilometers (60 miles)! Its explosion products, called the Huckleberry Ridge Tuff in figure 1, formed from the eruption of an astounding 2,500 cubic kilometers (600 cubic miles) of magma.3
How much energy was involved in the biggest eruptions at Yellow-stone? Scaling of the magma volume shows the energy of the biggest Yellowstone eruption was about 3,000 times that of the nine-hour eruption of Mount St. Helens on May 18, 1980. The biggest Yellowstone eruption (»2 million megatons TNT equivalent energy) had more than one hundred times the energy of the world's inventory of nuclear weapons (»12,000 megatons TNT equivalent energy)! Can anyone properly appreciate the colossal size and power of the biggest volcanic explosions which formed Yellowstone? A safe distance to witness an event of such colossal magnitude would be from a higher orbit of the space shuttle!

Other prehistoric explosive eruptions are evidenced by some of the world's largest calderas.4Most have been recognized in the western United States:

	La Garita Caldera, Colorado (3,000 cubic kilometers), 
Emory Caldera, New Mexico (1,450-2050 cubic kilometers), 
Bursam Caldera, New Mexico (1,400 cubic kilometers), 
Long Valley Caldera, California (600 cubic kilometers), 
Crater Lake Caldera, Oregon (75 cubic kilometers).


The largest historic explosive eruption within the last 150 years is Krakatoa (1883) of Sumatra which involved 18 cubic kilometers of magma and produced a six-kilometer-diameter caldera. For comparison, Mount St. Helens (May 18, 1980) of Washington State produced a crater, but no caldera, and released less than one cubic kilometer of magma. Recent earthquake activity at Mammoth, California, may indicate resurgent magma processes at great depth within Long Valley Caldera, but the recent activity there does not demonstrate the magma volume remotely comparable to the ancient explosion process (600 cubic kilometers of Bishop Tuff). Thus, ancient explosive volcanoes have erupted with hundreds to thousands of times the energy and power as their modern counterparts.

There are two ways to view the evidence of the history of Earth's explosive volcanoes. A uniformitarian geologist would be forced by the data to admit the poverty of his experience in the present. He would say that the modern period (Holocene) has been too short to be representative of the earth's potential volcanic fury. He might adopt a rationalist procedure and argue from his presuppositional framework that much bigger eruptions could continue to occur in the future. A thorough-going uniformitarian would say, given enough time, an explosion like Yellowstone is certain to happen again. That is the response Life Magazine got when it interviewed uniformitarian geologists about continuing volcanism at Yellowstone.5
A catastrophist, however, sees the disparity between modern and ancient volcanoes as an empirical phenomenon that needs to be explained. The presuppositional framework of the catastrophist has consistency with the data, not the seeming inconsistency with the uniformitarian's framework. Instead, the catastrophist might look at the smaller explosive eruptions of modern times as indicative of a long-term decline in the energy and power of volcanoes compared to the more distant past. The catastrophist's presuppositional framework anticipates more energetic volcanism and tectonics during and immediately following the global event called Noah's Flood.6 The catastrophist says declining volcanic power with time is what we should see in the geologic record.
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	Figure 1. Diagrams illustrate the declining power with time of explosive volcanic eruptions in the post-Flood period. Diagram (a.) shows western North America and illustrates the declining area of ash-fall beds with time. Diagram (b.) illustrates the declining volume of the explosion products with time.


Is there a way to test uniformitarian and catastrophist interpretations of the history of explosive volcanism? We could compare each framework with the geologic record of non-explosive volcanism seen in lava-flow strata on all continents. The largest historic lava flows have occurred on Iceland. The largest being the eight-month eruption of Laki (1783) in Iceland. Along a crack 25 kilometers long, 12.3 cubic kilometers of basaltic lava flowed through two river valleys and covered an area of 565 square kilometers.7 Historic seafloor volcanoes are not as well understood, but recent seafloor lava flows do not appear to have volumes or rates exceeding the historic terrestrial record.8 The ancient strata, however, show extremely large lava flow events. The largest lava-flow strata of the Columbia River Basalt Group (Miocene) of Washington, Oregon, and Idaho appear to have volumes approaching 3,000 cubic kilometers.9 Even larger flow volumes may exist in the Siberian Traps (Tunguska region of Siberia), Deccan Traps (India), Karoo Province (South Africa), and Newark Supergroup (NE United States).10 Thus, energies of ancient lava-flow volcanoes appear to exceed by a thousand times their modern counterparts. Again, this evidence is consistent with the catastrophist interpretation of the declining power with time of post-Flood volcanoes.
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对水灾后火山动力下降 
由史蒂芬奥斯汀博士 
“他摸山，他们烟”（诗篇104:32）。 
问一个地质学家，“什么是黄石国家公园吗？”你就可能得到答案，“黄石是一个巨大的，倒塌的火山。”这是新的故事，现在流行在游客中心在国家park.1的大小和倒塌的火山规模如此之大以至于他们无法正确领会从而形成黄石的风景古代爆炸一代地质学家。通过卫星照片和详细的地质图的帮助下，新一代的地质学家最近制定了一个椭圆形的抑郁症现在是一个火山口，火山口结构倒塌后，极富爆炸性火山喷发形成的解释。这庞大的建筑是75 45公里（47 28英里），包括三分之一的国家公园面积的三分之一，并相应地称为黄石火山口。约1000立方千米的岩浆流纹岩（2​​40立方英里）的挤压，形成爆炸性周围火山灰deposits.2这些存款，称为图1中的熔岩河凝灰岩，是把位于黄石火山爆发的功耗静音的证词。 
黄石火山是黯然失色的一个更大的黄石公园火山塌陷结构的证据。为大和老年人火山口，现在主要地质作用所掩盖后，从岛公园（东区爱达荷州），向东延伸至中至少黄石，超过100公里（60英里）！其爆炸的产品，称为图1中的哈克贝利里奇凝灰岩，从一个惊人的2500立方千米喷发magma.3（600立方英里）形成 
多少能源参与了最大的喷发黄石头呢？岩浆的体积缩放显示了最大的黄石火山爆发的能量约3000倍，圣海伦斯山九小时的1980年5月18日爆发。最大的黄石火山爆发（» 2百万兆吨TNT当量的能量）已超过百次的世界核武器库存的能量（» 12000兆吨TNT当量的能量）！任何人都可以适当地欣赏巨大的规模最大的火山爆发形成的黄石和权力？一个安全距离，见证了这样巨大规模的事件将是从航天飞机更高的轨道！ 
其他史前爆炸喷发是证明了世界上最大的calderas.4Most有的已在美国西部的认可： 
拉加里卡尔德拉，科罗拉多州（3000立方米公里）， 
埃默里卡尔德拉，新墨西哥州（1,450-2050立方千米）， 
Bursam卡尔德拉，新墨西哥州（1400立方千米）， 
塱原卡尔德拉，加利福尼亚州（600立方千米）， 
卡尔德拉火山口湖，俄勒冈州（75立方千米）。 
最大的历史在过去150年喀拉喀托火山爆发是（1883）印尼苏门答腊其中涉及18立方千米的岩浆，产生了六公里的火山口直径。为了便于比较，圣海伦（1980年5月18日）美国华盛顿州生产的一个陨石坑，但没有火山口，并释放不到一立方千米的岩浆。在猛犸，加利福尼亚州，最近的地震活动可能显示在长谷火山口内死灰复燃的岩浆过程非常深入，但最近的活动也并没有表现出岩浆体积远程相媲美的古代爆炸过程（600立方千米的主教凝灰岩）。因此，古火山爆发与爆炸的几千倍的能源和电力作为现代对应数百。 
有两种方法来查看地球的历史上火山爆发的证据。阿均变地质学家将被迫由数据承认他在现在的经验贫困。他说，现代时期（全新世）已经太短，成为地球的潜在火山愤怒的代表。他可能会采取一种理性的过程中预设的框架，并从他认为，更大的爆发可能会继续在未来发生。一个彻底的均变会说，只要有足够的时间，像黄石爆炸一定会再次发生。这是回应了生活杂志采访时，对继续在Yellowstone.5火山地质学家均变 
阿灾异却认为，作为一种实证的现象，需要加以解释了现代和古代火山的差距。该灾异中预设框架与数据，而不是与均变的框架似乎不一致的一致性。相反，灾异可能看，作为一个在能源长期下降和相比，更遥远的过去近代火山力之小爆炸喷发。该灾异的中预设的框架预计火山活动和构造更有活力期间和紧随全球事件调用诺亚Flood.6下降的灾异说，随着时间的推移火山权力是我们应该看到在地质记录。 
  
  
  
图1。图表说明与在后汛期爆炸性火山喷发的时间下降的力量。图（答）显示北美西部和说明的灰落床面积随时间下降。图（二）说明了随着时间的推移，爆炸的产品数量下降。 
有没有一种方法来测试均变的火山喷发历史和灾异的解释？我们可以比较每个在熔岩流地层出现在所有大陆非火山喷发的地质记录的框架。最大的熔岩流已发生历史性的冰岛。最大的是对拉基八个月在冰岛火山爆发（1783年）。沿着25公里长的裂缝，12.3立方千米的玄武岩熔岩流经两河河谷，覆盖565平方米的海底火山历史kilometers.7没有得到很好的理解范围，但最近的海底熔岩流不出现有量或利率超过了历史悠久的古老的陆地record.8阶层，但是，显示非常大的熔岩流活动。最大的熔岩流的哥伦比亚河玄武岩组（中新世）美国华盛顿州，俄勒冈州和爱达荷州阶层似乎已经量接近3000立方米kilometers.9即使可能存在较大的流动量在西伯利亚陷阱（西伯利亚的通古斯地区），德干陷阱（印度），卡鲁省（南非）和纽瓦克超群（东北美国）.10因此，古代熔岩流火山能量似乎超出了他们的现代千倍同行。同样，这种证据是与权力的下降与水灾后火山时间灾异的解释是一致的。 
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7学索拉林松“的1783年Lakagigar喷火，”公报Volcanologique，33（1970）：页910-929。 
8架KC麦克唐纳，河海蒙和A.肖尔，“阿200平方公里下子场近日在东太平洋附近的北纬8度的崛起，”地质，17（1989）：页212-216。 
9热释光托伦，等。“订正的区域范围估计和哥伦比亚河玄武岩集团卷”在SP赖德尔和公关胡珀，合编。，火山活动与构造的哥伦比亚河洪水玄武岩省（1989年，博尔德，有限公司，美国地质学会特种纸业239），第1-20页。 
10和AR巴苏公关雷内，“快速喷发的玄武岩西伯利亚陷阱在二叠，三叠系界线，”科学，253（1991）：页176-179。支AK Baksi，遗传资源拜尔利湖生，和E.法拉，“在德干省Intracanyon水长流，印度案的Rajahmundry陷阱历史？”地质，22（1994）：页605-608。 JG McHorne，“大地块侏罗系玄武岩在北美洲东北部，”地质，24（1996）：页319-322。稀土恩斯特，JW头，大肠杆菌帕菲特，大肠杆菌Grosfils湖威尔逊，“巨人辐射对地球和金星，墙群”地球科学评论，39（1995）：页1-58。 
*奥斯汀博士主持的国际民事代表研究生院地质学系。 
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